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 47מן המניין מס' לא ש 18-המועצת העיר 

 26.12.2021 מיום

 פירוט הנוכחים בישיבה והנעדרים ממנה

 :משתתפים 

o ראש העיר ויו"ר מועצת העיר - מר ששון מוטי 

o חבר מועצה  - מר אחדות יעקב 

o חבר מועצה - מר בבלי יעקב 

o חבר מועצה - מר בר שי 

o חברת מועצה - ד"ר גונן קרן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע  - מר גזית אילן 

o חבר מועצה - מר האס שחר 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - מר חלבי מאיר 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר זברלו חיים 

o חברת מועצה - גב' לביא ציון שירלי 

o חבר מועצה - מר מזרחי יעקב 

o 'חברת מועצה - מטלון אלינור גב 

o חבר מועצה - מר מכלוף קובי 

o חברת מועצה - כהן שני-גב' מסילתי 

o חבר מועצה ומ"מ ראה"ע - מר נוימרק זוהר 

o חבר מועצה - מר ניסים זאב 

o חבר מועצה - מר ניסן זכריה 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סיטון עזרא 
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o חברת מועצה - גב' עדן רבקה 

o חברת מועצה - גב' עומרד לוי גליה 

o חבר מועצה - מר צדקה יפת 

o חברת מועצה - גב' צ'פליצקי נעה 

o חבר מועצה - רו"ח קייקוב ראובן 

o חבר מועצה - מר קינן שי 

o חברת מועצה - בשארי עינב-גב' קפלן 

o חבר מועצה ומשנה לראה"ע - ד"ר רוק מאיר 

 

 :נעדרו 

o חבר מועצה וסגן ראה"ע - מר סוטובסקי מיכאל 

 

 :כמו כן נכחו 

o מנכ"ל העירייה - ארז ניסים מר 

o יועמ"ש העירייה - עו"ד יונת דיין 

o גזבר העירייה  - מר אמנון ארץ קדושה 

o דוברת העירייה - גב' נורית בייסקי 

o מנהל אגף תקציבים ובקרה - מר רחמים בינוני 

o עוזר ראש העיר ומרכז ישיבות מועצה - מר יוסי זיידה 

 

 על סדר היום:

 .2022 לשנת התקציב אישור .1

 .2022 לשנת פיתוח תקציב אישור .2

 .2021 לשנת – לסגירה רים"תב אישור .3
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מן המניין לא ריכוז החלטות ישיבת מועצת העיר ש

 541פרוטוקול מס'  47מס' 

 .לא עלה לדיון. 2022אישור התקציב לשנת  .1

 . 2022תקציב הפיתוח לשנת  מועצת העיר לא אישרה ברוב קולות את .2

 . לא עלה לדיון. 2021לשנת  –אישור תב"רים לסגירה  .3

 פרוטוקול

 

טוב חברים, אני פותח את הישיבה של מועצת העיר שלא מן המניין מספר  מר מוטי ששון:

. איפה רחמים? לא רחמים, 2022. על סדר היום אישור תקציב לשנת 47

 אמנון אתה הגעת? שתהיה בריא. אמנון בוא לפה. אתה תציג את התקציב. 

 

 .2022לשנת אישור התקציב  .1

טוב. ערב טוב לכולם. אני מתכבד להגיש לאישור המועצה את הצעת תקציב  מר אמנון ארץ קדושה:

לרבות המלוות הדרושות לתקציב  2022הרגיל, תקציב הפיתוח לשנת 

 1,508,445,000הפיתוח. התקציב הרגיל שמוגש הוא מאוזן ולגמר ביצוע בסך 

מיליון ש"ח  18.7וא כולל בתוכו שה 250,305,000ש"ח. תקציב הפיתוח בסך 

הלוואות. רק לסבר את האוזן, זה תקציב שאחרי שקיצצנו, הבקשות היו 

. התקציבים שמוגשים 250-מיליון ש"ח. הבאנו לאישור כ 500לצרכים כמעט 

לאישור המועצה משקפים לדעתנו המקצועית את התקציב האופטימלי 

ודשים בהם ישבנו עם כל ח 6-לרווחת תושבי העיר וזאת לאחר עבודה של כ

הדרגים המקצועיים של כל מינהל ומינהל, המנכ"ל, חברות הבת וראש העיר 

בהם בחנו את הצרכים השוטפים והעתידיים של העיר. התקציב השוטף 

מיליון ש"ח לעומת תקציב המקור  79-מהווה גידול של כ 2022-המוצע ב

 62-ות שלנו מהוות כאחוזים. הכנסות עצמי 5.5-, זה גידול של כ2021בשנת 

אחוז מסך ההוצאות, דומה לשנה  30.6-אחוז מההכנסות. השכר מהווה כ

אחוז. פירעון מלוות שנה בתקציב עולה  67.5קודמת. תקציב הפעולות מהווה 

מיליון שנה קודמת. ההשקעה בחינוך היא תוספת  17.5מיליון לעומת  29-ל

ש"ח לתלמיד מעבר  5,277-מיליון ש"ח מכספי ארנונה, שזה ב 185של 

מיליון ש"ח מכספי הארנונה  60לתמיכת הממשלה. ברווחה השקעה של 

מיליון ש"ח  85-מעבר לתמיכת הממשלה. חינוך בלתי פורמלי השקעה של כ

אחוז לעומת שנה קודמת.  4-מכספי הארנונה. סך ההוצאה לתושב גדלה ב

לעומת  מיליון ש"ח ממקורות הרשות 66תקציב הפיתוח, יש פה גידול של 

שנה קודמת. הסיכונים בשנה הזאת שיש לנו שאנחנו צריכים לתת את הדעת, 
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הנחות העבודה נעשו על פי מה שידוע לנו כעת אבל אנחנו רואים שיש סיכוי 

שהקורונה תתפרץ ואני מקווה מאוד שלא תוביל לסגרים שיכול לפגוע 

תגרור . התפרצות אינפלציונית אם תהיה 2020-בהכנסות כמו שקרה לנו ב

עליית מחירים. יש שני דיוני שכר, גם נושא עובדי ניקיון ושמירה וגם 

הסייעות שנמצאים בדיון ברמה הארצית וכמובן הנושא של הרגולציה 

 וקיצוץ בתקציבי הממשלה. 

 רק סליחה, מסיכות חשוב להקפיד יותר מתמיד היום. מר יוסי זיידה:

 יב.שיכולים להשפיע על התקצ מר אמנון ארץ קדושה:

 הדובר יכול כמובן בלי. מר יוסי זיידה:

במידת הצורך אנחנו נביא עדכוני תקציב לאישור המועצה במשך השנה. אני  מר אמנון ארץ קדושה:

רוצה כאן גם אני מניח שמרבית חברי המועצה או כולם קראו שעיריית חולון 

על השנה דורגה במקום הראשון ביציבות וביעילות הפיננסית מכל הרשויות מ

אלף תושבים שזה כבוד לעיר ומראה על יכולת הניהול הפיננסית והיעילות  40

של העיר. אז שאנחנו מביאים תקציב אז זה תקציב שבאמת בוצע באמת 

תחת מחשבה ובדיקה של כל הצרכים עם כל המינהלים כמו שהזכרתי קודם. 

על  ואני רוצה כאן בהזדמנות זו להודות באמת להנהלת העיר, לכל המנהלים

שיתוף הפעולה בהכנת התקציב, למינהל הגזברות ובפרט לרחמים ואגף 

התקציבים שמנהלים את התקציב במקצועיות רבה. אני מאחל לכולנו שנה 

 פוריה ומוצלחת, שתביא לקידום העיר ולרווחת תושביה. תודה לכם.

 כן, מישהו רוצה להתייחס? כן ניסן. מר מוטי ששון:

מבקש בהתאם למרבית חברי המועצה לדחות את ישיבת התקציב מוטי אני  מר ניסן זכריה:

מהטעם הפשוט שלא, לא הספקנו לעבור בצורה מדויקת ודייקנית לנבכי 

התקציב בצורה שנוכל לתת ביטוי והתייחסות נאותה ומאחר ומדובר על 

תקציב חשוב, אני חושב שאם ינתן פרק זמן נוסף יהיה לנו זמן לשבת קצת 

נושאים נוספים שלא באו לידי ביטוי כי לא הספקנו  ולנסות למצוא אולי

לעבור על הסעיפים. מדובר על תקציב עם הרבה מאוד סעיפים ולכן אנחנו 

מבקשים לדחות את הדיון מהיום. אין טעם לעשות כאן את הדיון. ואני מניח 

שאחרי שנשב וכל חברי המועצה פעם נוספת, נגיש לך גם את ההשגות שלנו 

יכול להיות שלא יהיו השגות אבל אני מניח שיהיו השגות,  אם יהיו השגות.

 וננסה להעביר את התקציב בצורה, 

טוב, במחשבה ראשונה הייתי רוצה להצביע מי בעד מי נגד ואחר כך, אתה  מר מוטי ששון:

 רוצה לדחות את הדיון אז,

ב ייפול, לא, עדיף מאשר נפיל, אנחנו לא רוצים, אם נעשה הצבעה התקצי מר ניסן זכריה:

 חבל.
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 זה לא, מר מוטי ששון:

אנחנו לא נגד התקציב. לכן אני אומר עדיף, אם פה תתקיים הצבעה אנחנו  מר ניסן זכריה:

 נדחה את זה. 

 ניסן, ניסן. מר מוטי ששון:

 לא להפיל, למה להפיל? לדחות. מר יעקב מזרחי:

 הוא אומר שהוא רוצה להצביע. מר ניסן זכריה:

 לדחיה, אבל לא להצביע. מוטי לדחיה, לא להפלה. ?מה מר יעקב מזרחי:

 לא, אני אומר. כרגע התקציב על סדר היום. מר מוטי ששון:

 נכון. מר ניסן זכריה:

. עכשיו, אם המועצה רוצה להפיל את התקציב זה 2022הוא התקציב לשנת  מר מוטי ששון:

דיון כי הזמן לא הספיק להם, זה גם  בסדר. היא מבקשת לעשות, לקיים

 בסדר.

 לדיון, לדיון. לא להפלה. מר יעקב מזרחי:

 אפשר רגע אבל, יונת את יכולה להסביר את המשמעויות של החלטה כזאת? מר בר שי:

המשמעויות הן, לא צריכה להסביר לך. המשמעות שהתקציב לא מאושר  מר מוטי ששון:

 א טוב., שזה ל12חלקי  1ואנחנו מוציאים 

 לא, אבל מה מבחינת המועצה עצמה מה קורה, מר בר שי:

 יש זמן. מר ניסן זכריה:

 לי לא אכפת על עצמי, שנכיר כולנו את, מר בר שי:

 לנובמבר, יש זמן.  2-חודשים מה 3 מר ניסן זכריה:

 יש עוד זמן, חצי שנה גם לא תהיה. מר חיים זברלו:

 לא, יש הארכות. מר ניסן זכריה:

 חבר'ה, שאלתם שאלות, שאלתם שאלות, מוטי ששון: מר

עם כל הכבוד לכולכם ולניסיון המצטבר של כולכם, שי שואל מה אומרת  עו"ד יונת דיין:

 אז יש בזה כמה חלקים. בחלק הראשון, הפקודה אוקיי?

 בר, בר שי. מר מוטי ששון:

ועצת המשפטית של חולון בר, סליחה. אין לי מושג מה קורה בחיפה, אני הי עו"ד יונת דיין:

 אוקיי? 

 חברים, חברים, מר מוטי ששון:
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 אז בחזרה לשאלה של בר. עו"ד יונת דיין:

סליחה, סליחה, דיברתם פה בצורה ברורה. אנחנו צריכים להתייחס אליה.  מר מוטי ששון:

אני מבין את הרצון לדחות את, כי, שבועיים לא הספיקו לכם. אתם רוצים 

לדחות את זה כדי להיות ערוכים לכל מיני שינויים שלושה -עוד שבועים

שאתם רוצים לעשות. אני לא פוסל את זה. הצעתם שאלה, רק נשאלת 

 השאלה אם קודם נצביע או שאני מראש, בבקשה.

 בוא נסביר רגע מבחינת הפקודה. עו"ד יונת דיין:

 דקה, דקה, בר. היא תענה. מר מוטי ששון:

צם באיזה מגרש משחקים. חלק אחד אומר שאם לא יאושר כולם ידעו בע עו"ד יונת דיין:

 12חלקי  1בינואר עובדים בשיטת  1-לדצמבר, מה 31-תקציב בעצם עד ה

מתקציב של שנה שעברה. זאת אומרת שכל מיני תוספות, חידושים, 

לא  2021-עדכונים, פעולות אחרות שרצו לעשות שלא היו מתוקצבות ב

. עד מתי יש לאשר תקציב? אומרת 12חלקי  1-קורות בינתיים. עובדים רק ב

חודשים יש אפשרות, במקרה שלנו זה שרת  3חודשים. אחרי  3הפקודה שיש 

חודשים אם היא רואה שיש סיכוי  3הפנים, להתערב. היא יכולה לתת עוד 

ועדה מטעמה שתבדוק את המצב ותמליץ דרך מנכ"ל משרד -או למנות מיני

זר את המועצה וראש העירייה ובהתאם הפנים אם לפזר את המועצה או לפ

למנות או ראש עירייה ממונה עד הבחירות או מועצה ממונה מלווה עד 

הבחירות. זה בגדול, בתמונה מלמעלה. הפרטים פנימה הם תלוי מצב 

והתקדמות. בסופו של יום, גם אם מגיעים ומביאים איזשהן הצעות או 

ירייה איתנה כל הצעה של הסתייגות או החלפת סעיפים בתקציב, בהיותנו ע

עולה על סדר היום צריך גזבר העירייה לבדוק אותה ולהגיד אם היא מאוזנת 

וברת ביצוע. התקציב כולו צריך להיות מאוזן וכל הסעיפים בו ברי ביצוע. 

אמר את זה, יש על מה להצביע. אמר שזה לא מאוזן או לא בר ביצוע, הכול 

בעצם. כי זה לא, לא עומד בתנאי  כמובן מקצועי, אז אין על מה להצביע

 הפקודה. זה כל כללי המשחק ממבט למעלה. משהו ספציפי נוסף?

חלקי  1-אני רוצה רגע להתייחס. צריך להבין, אם אנחנו עובדים, עוברים ל מר אמנון ארץ קדושה:

יש לזה משמעות מבחינת תפקוד העירייה. אנחנו לא יכולים לעשות  12

ציב, זה דבר ראשון. אנחנו מתייחסים, כל דברים חדשים שנכנסו לתק

 השיחה פה היא לתקציב השוטף. 

 נכון. עו"ד יונת דיין:

אז צריך להתייחס גם לתב"רים. אם אין לי תב"רים אני מחר צריך לעצור  מר אמנון ארץ קדושה:

פעילות. זה אומר שאני לא יכול להמשיך בתי ספר, לא כבישים, לא טיול. אז 

חליטים על השוטף כן לדחות את הדיון, אני מבקש אם אתם בכל זאת מ

לאשר לפחות את תקציב התב"רים כדי שאנחנו נוכל להמשיך את הפעילות 
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של העיר. אחרת אתם עוצרים את כל הפעילות בעיר. אני צריך להפסיק 

 עבודות. זה המשמעות של הדבר הזה. כולל בתי ספר, כולל גני ילדים. 

 גם לגבי התב"רים. יש לנו השגות מר זאב ניסים:

 בבקשה.  מר אמנון ארץ קדושה:

 על כל אחד, מר זאב ניסים:

אני אומר, אני מציג את המשמעות. אם אין לי תקציב אני לא יכול לעשות  מר אמנון ארץ קדושה:

 את זה. 

 בסדר. מר זאב ניסים:

 זה המשמעות. שתבינו מה המשמעות של ההחלטות. מר אמנון ארץ קדושה:

הבנו את המשמעות אבל אני רוצה להגיד לך משהו. כל אחד יש לו את  ים:מר זאב ניס

המדיניות שלו. מוטי יש לו את המדיניות שלו, הוא מפתח באזורים 

מסוימים. לי אולי לא נראה, לי נראה אזורים אחרים אולי שצריך לפתח. יש 

אני לנו איזשהן השגות. על פי הן, אנחנו לא באים פה לעצור שום דבר. להפך. 

כל הזמן תמכתי, תעשו חבר'ה לעשות. רק כדי שבעיר יהיה טוב. אבל יש לנו 

מה לומר. יש לנו מה לומר. הגיע הזמן שחברי המועצה פה יתחילו לעבוד, אין 

מה לעשות. עד היום מוטי לא התייחס לחברי המועצה כל כך מי יודע מה. 

וכל זה, לא, לא אני יכול לתת הרבה דוגמאות, כמו שהוא בא למנהלי אגפים 

 לדבר עם חברי מועצה. זה הדבר הכי משפיל שיכול להיות. כן.

 סליחה, אני אמרתי, מר מוטי ששון:

אני מתקשר יום אחד למנהל אגף גנים ונוף, הוא אומר לי קיבלתי הוראה  מר זאב ניסים:

 ממוטי לא לדבר עם אף חברי מועצה. 

 אהיה ברור. חברים אני אומר ואני מר מוטי ששון:

 אז אני אומר לך, מר זאב ניסים:

 אמרתי. כל מי שרוצה ידבר עם מזכיר המועצה והוא יפנה את זה. מר מוטי ששון:

 כן, ואם הוא בחופש? אני אומר לך שפעם אחרונה הוא היה בחופשה, מר זאב ניסים:

ויש את המנכ"ל. יכולת לפנות אליי,  אז פעם אחת בחופשה יש את ראש העיר מר מוטי ששון:

 יכולת לפנות למנכ"ל.

 הוא לא היה. מר זאב ניסים:

 טוב חבר'ה אנחנו מדברים עכשיו על העניין שאמרתם, גם אני לא הייתי? מר מוטי ששון:

 אגב הוא לא היחיד. יש לך, מר זאב ניסים:
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נחנו מדברים כרגע על סליחה, זאב תקשיב. אני חוזר ואומר, זאב, זאב. א מר מוטי ששון:

 התקציב ומדברים על תקציב הפיתוח. שמעתם את הגזבר.

 אגב אתה זוכר, מר זאב ניסים:

 אבל למה אתה מפריע לי? מר מוטי ששון:

 לא, עוד דבר אני רוצה להגיד לך. מר זאב ניסים:

 אבל אני לא, אני, מר מוטי ששון:

 תן לי גם תשובה גם לזה. מר זאב ניסים:

 לא, באמצע הדיבור שלי. ן:מר מוטי ששו

 אתם מנסים להפחיד, מר זאב ניסים:

 נתתי לך לדבר. תשמע, אבל למה אתה מדבר כשאתה קוטע אותי? מר מוטי ששון:

 שנה, שנה כחבר מועצה.  מר זאב ניסים:

 טוב, אוקיי. אני, מר מוטי ששון:

ב, אפשר רגע אפשר הבהרה נוספת? אם עכשיו אנחנו מצביעים נגד התקצי מר בר שי:

 להביא אותו שוב בעוד שבועיים?

 כן, ברור. ברור.  מר יעקב מזרחי:

 רק לפרוטוקול. מר בר שי:

 הדחייה היא קצרה. מר יעקב מזרחי:

 כן, הם מנסים להפחיד. נו מה, זה לא עובד ככה. מר זאב ניסים:

 אף אחד לא מנסה להפחיד. מציגים את המשמעות שלה התקציב. מר אמנון ארץ קדושה:

מוטי, מוטי תעלה את זה להצבעה מי בעד ומי נגד. נו גמרנו, חבל על הזמן, נו  מר ניסן זכריה:

מה. או שמקיימים דיון או שזה, אני לא מבין. עזוב, או שמקיימים דיון או 

 שלא מקיימים דיון.

 בר, בר, מה רצית? בר. מר מוטי ששון:

 שלא.מוטי או שאתה מעלה את זה לדיון או  מר ניסן זכריה:

 מה אתה אמרת ניסן? מר מוטי ששון:

 מוטי, מוטי הוא רוצה שתעשה הצבעה. מר יעקב מזרחי:

 כן. בר מה רצית? מר מוטי ששון:

 הוא קיבל תשובה. מר יעקב מזרחי:

 קיבלת תשובה. מר מוטי ששון:
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אם אני מבינה נכון בעצם מה שכרגע אתם מבקשים להעמיד על סדר היום  עו"ד יונת דיין:

 חות בשבועיים את הדיון לגופו של תקציב טרם הצבעה.זה לד

 שלושה, צריך לראות.-שבועיים מר מוטי ששון:

 שלושה. -שבועיים מר ניסן זכריה:

 בדיוק. לא הולך לשנות פה סדרי עולם. מר זאב ניסים:

 מתוך כוונה לקיים דיון ולהצביע. עו"ד יונת דיין:

 לפחות.אז בוא נאשר את התב"רים  מר קובי מכלוף:

 אי אפשר חבר'ה. מר ניסן זכריה:

 לא, לא.  מר זאב ניסים:

 יש על זה ויכוח. חבר'ה נו מה, אתם רוצים שנצביע נגד? מר ניסן זכריה:

 למה לא לאשר את התב"רים? יש דברים שצריך, גב' נעה צ'פליצקי:

 נדחה את זה. לא יקרה כלום.  מר ניסן זכריה:

 יש הסתייגויות. מר יעקב מזרחי:

 אף קבלן לא יפשוט את הרגל, תעשו לי טובה. מר ניסן זכריה:

 אז תגידו. גב' נעה צ'פליצקי:

 אז אמרתי לך, לא יקרה כלום. מה, אני לא מבין. מר ניסן זכריה:

 חברים,  מר מוטי ששון:

 לא צריך שום דבר. מר ניסן זכריה:

 ם ואיך שומרים את,טוב, חברים. נעה, נעה, תלוי באיזו פוזיציה נמצאי מר מוטי ששון:

 לא, אבל תב"רים קראתם? ראיתם? גב' נעה צ'פליצקי:

 לא, לא, הגישה היא אחרת. בבקשה חלבי.  מר מוטי ששון:

 הציע נדחה את, 15-מה שאני שומע פה, נציג הפורום ה מר מאיר חלבי:

 הפעם אני הקורבן שלו. כל פעם מישהו אחר. מר ניסן זכריה:

 לרשות העיר לדבר.  תן למועמד מר יעקב מזרחי:

אני מציע שנדחה אבל לא אהבתי את המילה, יותר טוב שנדחה מאשר נפיל.  מר מאיר חלבי:

לא בטוח שתפילו. זה דבר אחד. דבר שני, חברי המועצה החדשים וגם אני 

ביניהם, צריכים להבין שהתקציב לא שלי, לא שלכם ולא של מוטי ששון. זה 

בבקשה. תעשו להם מה  ת התושבים?של התושבים. אתם רוצים לתקוע א
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שאתם רוצים. אף אסטרטג בעולם ואף אסטרטגית בעולם לא אמרה שאם 

 תמיד תתנהגו כאנטי תביאו קולות. אין דבר כזה. היום הציבור צריך תקציב.

 תגיד לביבי. מר יעקב מזרחי:

 אני מדבר על, מר מאיר חלבי:

 תעביר תקציב, מר יעקב מזרחי:

 ב, לא יפה כן.יעק מר מוטי ששון:

 הם באו פה להתבדח, לא לעזור לתושבי חולון.  מר מאיר חלבי:

 מאיר, שבועיים לא יעשו אותך, מר יעקב מזרחי:

 אבל יעקב, יעקב אתה לא רוצה שאני אוציא אותך. אתה מפריע. מר מוטי ששון:

אני מקבל את ההסבר של גזבר העיר המכובד ואם אתה רוצה פה לדחות  מר מאיר חלבי:

 ולהעלות לבקשתו של נציג הפורום,

 זה לא שלי, מר ניסן זכריה:

, אז את התב"רים בוא נעלה 15-רגע, של הנציג, של הפורום, של פורום ה מר מאיר חלבי:

 להצבעה נעלה גם נעלה. אם, 

 אני רק רוצה להפיל את התב"רים. מר יעקב מזרחי:

 ר.אפשר להעלות ולא להכניס את העיר לסחרו מר מאיר חלבי:

 אבל מאיר אתה מפיל לו את התב"רים? למה, למה אתה עושה את זה? מר יעקב מזרחי:

 יעקב, אל תתערב כל הזמן.  מר מוטי ששון:

 למה שתפילו את התב"רים? גב' נעה צ'פליצקי:

שנה כמו שעון  17שנה,  17אני רק רוצה להגיד, סליחה רגע, סליחה רגע.  מר מאיר חלבי:

seiko  .שנה בגימטריה זה טוב ואתם היום פתאום  17שנה,  17התקציב אושר

 לא רוצים לאשר את התקציב. מה, השעון התקלקל? אין סוללה?

 .30? 17למה  מר ניסן זכריה:

 שנה כמו שעון התקציב פה אושר במועצת העיר הזו.  17 מר מאיר חלבי:

 לי אחד.  מה לא טוב בתקציב? אני רוצה לשמוע. באמת, אחד. תגיד גב' נעה צ'פליצקי:

 המועצה אישרה חוג לכל ילד וזה לא מופיע בתקציב. הנה דוגמה.  מר בר שי:

 המועצה אישרה בית ספר, המועצה אישרה, מר שחר האס:

 אבל אמר לכם אז אמנון, אמר לכם אז אמנון שאין מקורות מימון. שנייה. גב' נעה צ'פליצקי:
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אומרת שאין מקור תקציבי, אני אומר סליחה רגע, אני רוצה להתייחס. את  מר שחר האס:

לך שאנחנו סיעת צעירים בשבועיים האחרונים ישבה עם התקציב, קדחה כל 

נביא הצעת  סעיף וסעיף, הלכה את כל סעיפי התקציב ומצאה. אתם רוצים?

 תקציב חדשה שיש לנו פה, בוא נעלה אותו,

 רגע, עזוב, רגע אני מדברת תכל'ס, גב' נעה צ'פליצקי:

 זה לא משנה, זה לא משנה מה, האס:מר שחר 

פעמים לחו"ל והולך עם  3השאלה מה, אתה רוצה לתת חוג לכל ילד שנוסע  גב' נעה צ'פליצקי:

 ש"ח? 700מותגים של 

 זה לא משנה כרגע, מר שחר האס:

 לילד שאין לו כלום? גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה זה לא משנה כרגע, מר שחר האס:

 אני מחפשת לו מחשב היום?לילד ש גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה זה לא משנה, שנייה רגע. תני לי להתייחס.  מר שחר האס:

 כל שבוע שעבר, שכל שבוע שעבר, גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו מדברים על, מר שחר האס:

 רגע לא קיבלת רשות דיבור והיא מדברת. מר מוטי ששון:

פעמים בשנה  3כל ילד לאלו שנוסעים למה שאני אתן? למה שאני אתן חוג ל גב' נעה צ'פליצקי:

 לחו"ל?

 נעה, נעה, נעה וקובי היקרים, מר שחר האס:

 היא מדברת.  רגע סליחה, למה אתה מפריע לה? מר מוטי ששון:

 אתם רוצים להצביע? בואו נצביע.  מר יעקב מזרחי:

 בחיים אני לא אצביע על התקציב. גב' נעה צ'פליצקי:

 סב את תשומת לבכם,ואני רק רוצה לה מר שחר האס:

צריך להיות דיפרנציאלי למי שמגיע, למי שצריך, למי שנזקק. לא למי שכי  גב' נעה צ'פליצקי:

 אתם רוצים להביא חוג לכל ילד. כי זה, 

 טוב זה לא הדיון נעה, זה לא הדיון. מר יעקב מזרחי:

 זה החלטת מועצה, את צריכה לכבד אותה כמו כל החלטה. מר בר שי:

אז אני אשמח, אני אשמח שנייה להגיב. גם קובי וגם נעה, מהטעם הפשוט.  שחר האס: מר

זה כבר לא רלוונטי האם צריך לעשות את זה בדיפרניציאלי, לא דיפרנציאלי, 

באיזה אופן. כן חוג לכל ילד, לא חוג. עברה החלטת מועצה ברוב קולות. אם 
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ביטוי בתקציב  מוטי היה מעביר את ההחלטה הזאת היא הייתה מקבלת

. בגלל שזה סיעת צעירים שהעבירה את הדבר הזה אז פתאום אין לזה 2022

 מקורות מימון ואת יודעת את זה טוב מאוד.

 מה קרה בבת ים? מה קרה בבת ים? גב' נעה צ'פליצקי:

 אז אנחנו מצאנו את התקציבים,  מר שחר האס:

 לי מה קרה בבת ים. אבל מה קרה בבת ים? תענה לי, תגיד גב' נעה צ'פליצקי:

אנחנו מצאנו את האפשרות התקציבית לקיים, אבל את דיברת, אבל נתתי  מר שחר האס:

לך לדבר. גם אנחנו במתכונת החדשה, אוקיי, בישיבות שעשינו על תקציב 

העברנו את זה, תהיה השתתפות הורים ויש גם הכנסה כנגד ההוצאה  2020

מועצה שעברה והתקבלה פה סביב  הזאת. בשורה התחתונה זו החלטת

השולחן הזה. היא מחייבת את ראש העיר. זה שראש העיר אומר 'לא מצאנו 

 תקציב לזה' זו חד משמעית,

 אוקיי, אוקיי, מר מוטי ששון:

חוסר יכולת ניהולית ותואם לזה שקודם כל יתאים. אז אנחנו אומרים שוב,  מר שחר האס:

להכניס את זה לתקציב. אנחנו רוצים  יש לנו את האמצעים. יש לנו אפשרות

עוד זמן כדי להביא את זה לשאר חברי הקואליציה והאופוזיציה ולהראות 

 לכם כמה שזה כן אפשרי ויחד עם זה, עוד,

 אבל היה לך,  מר מוטי ששון:

שבועות לדחות את  3-אני חושב, אתם חברים, אני רוצה הצהרה. או לדחות ב מר חיים זברלו:

 שבו ותדונו או תעבירו החלטה עכשיו. הישיבה עד שת

 נכון, חבל על הדיון.  מר שחר האס:

 ככה זה, סתם. מר חיים זברלו:

 מוטי תעשה הצבעה מוטי. מר יעקב מזרחי:

 הוא יכול לדחות את זה מה. למה? מר ניסן זכריה:

 יונת הדחייה, מר שחר האס:

 אתה מתפרץ לכל אחד? סליחה למה אתה מדבר? הוא מדבר עכשיו, למה מר מוטי ששון:

 לא הוא סיים. סליחה, לא סיימת? מר שחר האס:

 לא, עכשיו הוא סיים. אני צריך לתת לך רשות דיבור. מר מוטי ששון:

 לא, רק רציתי לשאול את היועצת המשפטית, מר שחר האס:

 אתה לא יכול להתפרץ, אבל אתה יכול לבקש. מר מוטי ששון:

 הבנתי. בסדר. מר שחר האס:
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 זה לא בושה לבקש לדבר. כן, מי רוצה עוד להתייחס? וטי ששון:מר מ

 תעלה להצבעה מוטי. מר יעקב מזרחי:

 שבועות? 3מה יהיה בעוד  גב' נעה צ'פליצקי:

 אנחנו נשב ונדון.  מר חיים זברלו:

 ואז הם יצביעו בעד? גב' נעה צ'פליצקי:

 כנראה. הרוב, מר ניסן זכריה:

 ביעו בעד?ואז הם יצ גב' נעה צ'פליצקי:

 אולי יצביעו נגד, אולי יצביעו בעד, מר יעקב מזרחי:

 אין בעיה,  גב' נעה צ'פליצקי:

 נעה, את לא קובעת,  מר יעקב מזרחי:

 נו מספיק. מר חיים זברלו:

 אני שואלת עקרונית. גב' נעה צ'פליצקי:

 עקרונית אף אחד לא חייב, מר חיים זברלו:

 כל ההשגות, נצביע בעד. אם לא,  אם יקבלו את מר שחר האס:

 חברים, מר מוטי ששון:

 אנחנו נשתוק, מר זאב ניסים:

 חבר'ה, יעקב. זאב, זאב שמענו אותך. שמענו. מר מוטי ששון:

 מוטי, תושבי העיר חשובים ועל התב"רים אנחנו נדון היום ונעביר אותם. מר מאיר חלבי:

 חבר'ה אני נגד, בבקשה. מר יעקב מזרחי:

 מה אתה מחכה שיפול? חיים זברלו:מר 

 הוא רוצה מחר, מאיר אתה, מר יעקב מזרחי:

 זה נזק יותר גדול.  מר שחר האס:

 טוב, חברים.  מר מוטי ששון:

 אם אין לנו שבועיים אז שבועיים, מר יעקב מזרחי:

 לא הבנתי. בתקציב, התקציב חשוב או המלחמה חשובה? גב' נעה צ'פליצקי:

 לחמה חשובה והתקציב חשוב.המ מר חיים זברלו:

 המלחמה חשובה או התקציב? גב' נעה צ'פליצקי:

 מה חשוב לך את? מר חיים זברלו:
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 התקציב, לא המלחמה.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אז שיהיה תקציב, מר חיים זברלו:

 נעביר את התב"רים, מר מאיר חלבי:

 אין לך על מה להילחם. אין לך על מה להילחם. מר מוטי ששון:

לינואר, זה דבר אחד. דבר שני, אני רק רוצה להגיד  1-הם רוצים לחצות את ה מאיר חלבי: מר

 ,15-להם לכל פורום ה

 אתה מתחיל מלחמה עם, מר חיים זברלו:

 רגע זברלו, זברלו. בבקשה תן לו לדבר, זברלו. מר מוטי ששון:

 למה מלחמה? מר מאיר חלבי:

שמע דבר אחד. אני באתי והצעתי לו וואלה, אתם אתה מחפש אנחנו באנו,  מר חיים זברלו:

רוצים להגיש את התקציב הוא יפול. אני מציע הצעה יותר פשוטה. לדחות 

 שבועות, 3שבועות, נבוא עוד פעם  3אותו 

בינואר. מחר יהיה במקומונים, יש כאן  1-כן אבל אתה רוצה לעבור את ה מר מאיר חלבי:

קציב עיריית חולון לא עבר. דחינו. אנשים שעובדים באיך לעשות את זה, ת

 מוטי ששון נמצא בצרה. 

 נו אז מה? מר חיים זברלו:

אני אומר לך שכל החבר'ה הצעירים האלה לא יודעים, לא יודעים שבדיוק  מר מאיר חלבי:

חודש פה מהיום תרשמו, ההסכם הקואליציוני הראשון שיירשם בין  24בעוד 

 מוטי ששון לש"ס יהיה אתכם.

 אתה חי בסרט. אני הולך בבלי: מר יעקב

 ואתם תמשיכו להפסיק, מר מאיר חלבי:

 מאיר אני רוצה להגיד לך שהם יחתמו איתך ראשון. אני יודע את זה, מר יעקב מזרחי:

 הם רוצים לדבר, אני לא יכול. מר מוטי ששון:

 אתה מועמד או לא? אתה מועמד לרשות העיר או לא? מר יעקב בבלי:

 ל אלה,וכ מר מאיר חלבי:

 חשבתי שאני, חשבתי שאני,  מר חיים זברלו:

 זברלו, זברלו.  מר מוטי ששון:

 אתה רואה? אתה רואה? מר יעקב מזרחי:

 אמרתי אתה,  מה אתה רוצה שאני אגיד לך? מר חיים זברלו:

 שמעת מה הוא אמר לך יעקב? מר מוטי ששון:
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 מה? מר יעקב מזרחי:

 מישהו עוד רוצה להתייחס? לא משנה מה. כן,  מר מוטי ששון:

אני חושב, אני רוצה להתייחס. אני חושב שמה קורה פה עכשיו זה ממש לא  מר אמנון ארץ קדושה:

 מכובד לא עבורנו, לא עבור הזמן שלנו. מברברים, מברברים. 

 לא, הזמן שלנו זה לשרת את הציבור. מר מאיר חלבי:

וציא מה שיש לו על הלב וזה בסדר אבל צריך רגע, רגע. כל אחד רוצה לה מר אמנון ארץ קדושה:

 לקבל החלטה. כן, לא. 

 נכון.  מר יעקב מזרחי:

 חד משמעית. מר אמנון ארץ קדושה:

 אני גם חושבת שזה לא מכובד עבור תושבי העיר.  גב' נעה צ'פליצקי:

 ולכן ההצעה היא לדחות. מר יעקב מזרחי:

ו ויחד עם הפקידות הבכירה, עם מנכ"ל תראי, בסך הכול מה שאנחנו עשינ מר מוטי ששון:

העירייה, עם גזבר העירייה, עם כל הצוות של הסמנכ"לים, יושבים חודשים 

ובונים תקציב שישרת את התושבים. אני אומר, חודשים ארוכים. כולל 

שנה תקציבים בין אם  40-בלילות, לשבת ועבדכם הנאמן מגיש כבר יותר מ

של עיריית חולון. אני יכול לומר לכם  זה של הביטוח הלאומי ובין אם זה

שאחד התקציבים הכי טובים שעשינו, הטובים ביותר, זה היה התקציב של 

השנה שלוקחים בחשבון את כל האילוצים של הקורונה ואת הנספחים של 

הקורונה. ולבוא למועצה ובגלל קוניוקטורה כזאת או אחרת מפילים הצעה 

 שצריך להעביר.

 זה פוליטיקה. זה, גב' נעה צ'פליצקי:

 למה לא? למה לא? למה לא? אני רוצה את מה שאני רוצה, למה לא אבל? מר יעקב בבלי:

 בבלי, בבלי מה קרה? היא אמרה פוליטי, זה פוליטיקה. מה לעשות? מר מוטי ששון:

 יעקב בסדר, הלאה. מר חיים זברלו:

 זברלו. מר מוטי ששון:

 סליחה. גב' נעה צ'פליצקי:

אתה מפריע לי, מפריע לה. נעה. נעה, נעה תני לי לסיים. לכן מה שאני אומר  ששון:מר מוטי 

ואמר את זה גם הגזבר, כל יום שעובר והתקציב לא מאושר הוא עוצר 

פרויקטים וצריך, עוצר פרויקטים. הוא לא עוצר שום פרויקטים בשום מקום 

כך שבתי אחר. בכל זאת האחריות היא עליי כראש העיר להוביל ולדאוג ל

ספר כאלה ואחרים, מהסקטור הזה או מהסקטור האחר, יהיו מוכנים 

לקראת שנת הלימודים. זה לא דברים של מה בכך, זה לא פוליטיקה. זה לא 



 26.12.2021  –ליום  47מס'  שלא מן המנייןחולון ישיבת מועצה  18-מועצת העיר ה

 541פרוטוקול 

 

16 
 

פוליטיקה. זה עניין רציני, זה עניין רציני ואתם בעצם זה שלא מקבלים 

 החלטה ודוחים את זה, שיהיה ברור כמו שאמר, סליחה.

 מוטי יש החלטה. י:מר יעקב מזרח

כמו שאמר גזבר העירייה, כל יום שעובר לא נוכל לצאת עם הפרויקטים  מר מוטי ששון:

החדשים שהמועצה עוד לא אישרה אותם. אנחנו רשות איתנה ומטבע 

הדברים ברגע שזה אושר במועצה זה יוצא לדרך. זו אחריות כבדה עליכם 

ר. הייתי רוצה כמה שיותר חברי המועצה. לא הייתי רוצה לסחוב את זה יות

שלושה. תאמינו -מהר. מצד שני, אני שומע אתכם שאתם רוצים עוד שבועיים

לי, שום דבר יוצא דופן ממה שאתם מתכננים עכשיו ייעשה. הלא כל מה 

 שאתם רוצים ותכננתם והכנתם מראש זה קיים. זה קיים היום, פה.

 ,הם רוצים דחייה למה הם לא שלמים עם מר מאיר חלבי:

 לא מוטי, יש הרבה דברים שהם רוצים שלא קיימים בתקציב. מר יעקב מזרחי:

 אבל אני אומר שיש את זה כבר. מר מוטי ששון:

 בוא נדחה את זה שבועיים. מר יעקב מזרחי:

 ישבו בלילות על מנורת נפט והכינו את כל הסעיפים התקציבים. כן בבקשה.  מר מוטי ששון:

קציב כזה זה לא קל. זה לוקח חודשים. זה לשבת מול כל מיני, אתה אמרת, ת מר זאב ניסים:

 זה לוקח הרבה זמן. אתה מצפה תוך שבועיים,

 אבל אי אפשר ככה. מר מוטי ששון:

 אתה מצפה שתוך שבועיים, מר זאב ניסים:

 יעקב אתה פעיל פתאום. מר מוטי ששון:

הרי רובם  כל החומר? סליחה. אתה מצפה שאנחנו תוך שבועיים נעבור על מר זאב ניסים:

 פה עובדים. אנחנו צריכים, 

 שנה איתי. 20שנים ראש העיר. אתה אולי  28כן, אני  מר מוטי ששון:

 . לא חשוב.30נו,  מר זאב ניסים:

שנים ראש העיר. אני פעם  28שנים ראש עיר. אתה  28אני לא, אני  ?30 מר מוטי ששון:

 מה קרה?  ראשונה שומע שהשבועיים האלה לא הספיקו לך,

 לא הספיק. לא הספיק. מר זאב ניסים:

 מה קרה? מה קרה שבועיים כל השנים הספיקו לך. מר מוטי ששון:

 מוטי אפשר לדבר היום? מר יעקב אחדות:

 כן. מר מוטי ששון:
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תודה. אתה אומר ישבו כל המוחות, הסמנכ"לים, המנכ"לים, ראשי ערים,  מר יעקב אחדות:

חשבונות לעשות תקציב. הקימו איזה תקציב ואתה רוצה  ראשי, מנהלי

 זה קצת, או שאתה, שאנחנו בשבועיים נלמד את זה?

 מעניין, חשבתי שכל השנים, מר מוטי ששון:

 אם אנחנו כל כך אינטיליגנטיים אז תן לנו לקבל גם קצת החלטות בעיר. מר יעקב אחדות:

 שנים חבר ועדה, 5שנים, אתה  5 אתה מר מוטי ששון:

 אם אנחנו לא כל כך אינטיליגנטיים אז תן לנו עוד קצת זמן.  מר יעקב אחדות:

 שנים חבר מועצה, אולי יותר, 3כמה? אתה  מר מוטי ששון:

 .5 מר יעקב אחדות:

שנים לקח לך ועוד  5שנים אתה מקבל את אותו דבר.  5שנים חבר מועצה,  5 מר מוטי ששון:

 דת ואתה רוצה עוד יותר משבועיים או חודש? זה מה שאתה רוצה?לא למ

 זה מה שאתה אומר יעקב? זה מה שאתה אמרת. 

האמת שהוציאו לי את המסיכה מהעיניים. עד עכשיו הייתי כמו סוס דוהר.  מר יעקב אחדות:

 תצביע, הצבעתי. לא תצביע, היום אני רוצה ללמוד. 

 יעקב, גב' נעה צ'פליצקי:

 חיים כבר ירד מהזה, אחדות:מר יעקב 

מחר תפגוש תושב, מחר תפגוש תושב שיקרא ויראה וישמע וכל מה שהיה  גב' נעה צ'פליצקי:

 ראה אולי בזה, והוא ישאל אותך למה לא העברתם תקציב. מה תגיד לו?

 אני אשאיר את זה לתושב. תני לי לחשוב היום בלילה, מר יעקב אחדות:

אחוז מהציבור בכלל לא מודע לזה. זה בכלל לא מעניין אף אחד. אולי, אולי  מר ניסן זכריה:

 תעשו לי טובה.

 זה ועוד איך מעניין, גב' נעה צ'פליצקי:

 אנשים בפייסבוק כל היום עושים לייקים, בחייך. 4 מר ניסן זכריה:

 כתבה אחת על החינוך או משהו כזה, גב' נעה צ'פליצקי:

 ם לייקים.אנשים בפייסבוק עושי 4 מר ניסן זכריה:

 מוטי אפשר להתקדם?  גב' קרן גונן:

 זה לא מה שהיה פעם. היום זה כבר, גב' נעה צ'פליצקי:

 בוא נתקדם, חבל על הזמן. גב' קרן גונן:

 אני רוצה להגיד שקראתי את התקציב והתקציב הוא טוב. מר יעקב מזרחי:

 יעקב די. גב' קרן גונן:
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הוא טוב, אבל יש כמה שינויים שאנחנו רוצים יש כמה שינויים. התקציב  מר יעקב מזרחי:

 לעשות אותם. בוא ניתן את השבועיים האלה, מה.

 תיקונים תמיד יהיו והשגות תמיד יהיו ותמיד יהיו חילוקי דעות.  גב' נעה צ'פליצקי:

 אתה רוצה להביא את זה להצבעה? אז בוא נצביע. מר מוטי ששון:

 ע. אתה מביא. התקציב הוא טוב. בוא נצביע. אז בוא נצבי מר יעקב מזרחי:

 בסדר, בוא נתקדם. יעקב, מר מוטי ששון:

 נצביע. מר חיים זברלו:

 קראת את התקציב נכון? מר מוטי ששון:

 נכון.  מר יעקב מזרחי:

 ואתה אמרת, התרשמת, מר מוטי ששון:

דקה. אתה, התקציב ברובו הוא טוב. יש  בסדר מוטי ברובו הוא טוב. תשמע מר יעקב מזרחי:

 לאנשים,

 מוטי, מר מאיר חלבי:

 מוטי אנשים רוצים,  מר יעקב מזרחי:

 חברים, מר מוטי ששון:

 בואו נעשה הצבעה ודי, חבל על הזמן. בואו נצביע. גב' קרן גונן:

 מי בעד, מי נגד נו.  מר יעקב מזרחי:

 חס? חברים. יש מי שרוצה עוד להתיי מר מוטי ששון:

 אני רק רציתי, מר מאיר חלבי:

 די, די, גב' קרן גונן:

 להדגיש שכל מי שמתנגד לתקציב מתנגד לבניית בית ספר חדש בחולון.  מר מאיר חלבי:

 בסדר. מר ניסן זכריה:

כל מי שמתנגד לתקציב מתנגד לבניית גן ילדים פרטי לחינוך המיוחד. מה לא  מר מאיר חלבי:

 אתם מתנגדים לזה, למה? מגיע לתושבי חולון? למה

 אבל יש פה, מר יעקב מזרחי:

 זהו.  מר מאיר חלבי:

 חלבי, מר קובי מכלוף:

 מאיר כתבו בפרוטוקול אפשר להתקדם, יאללה. נרשם בפרוטוקול, יאללה. מר שחר האס:
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אני, אני מבקש להדגיש לכם עוד פעם בנושא, אני מבין את ההסתייגויות.  מר אמנון ארץ קדושה:

ין את ההסתייגויות שלכם לגבי השוטף, אתם רוצים ללמוד זה בסדר. אני מב

אבל לגבי התב"רים אני בכל זאת מבקש מכם לשקול שנית ולהעלות את זה 

 כרגע,

 עזוב את עוד השבועיים, לא ייתן כלום. מר חיים זברלו:

מה עושים.  ואם יש הסתייגויות למישהו אני מוכן לשמוע אותן כרגע ולראות מר אמנון ארץ קדושה:

אבל הנושא הזה הוא פשוט חשוב כי אני לא יכול להתחיל לעבוד בעיר אם 

שבועות. נכון זה לא  3-אין אישור תקציב. המשמעות היא שהעיר תעמוד ל

הרבה זמן אבל זה עדיין אומר שאני לא יכול להפעיל קבלנים, לא יכול 

ד השוטף להפעיל ספקים, לא יכול לשדרג את, יש לזה משמעות על התפקו

 היומיומי. 

 אני יכול להבטיח לך דבר אחד.  מר זאב ניסים:

 אמנון אם אתה עובד על תב"רים זה לא, מר יעקב מזרחי:

. תב"רים זה או אפס או מאה. תב"רים זה או 12לא, בתב"רים אין לך חלקי  מר אמנון ארץ קדושה:

לא הייתי מדבר אתכם. זה או  12חלקי  1אפס או מאה, אל תטעו. אם היה 

 אפס או מאה. זה דבר שונה. 

 צריך להפריד בין התקציב השוטף לתב"רים. עו"ד יונת דיין:

 הם יצביעו בעד התב"רים, הם יצביעו. מר מאיר חלבי:

 תגיד לי מה אתה מחליט בשמנו? מה קורה לך? גב' אלינור מטלון:

יונת. אפשר להתחיל את ההצבעה? זה אפשר להתחיל את ההצבעה? יונת,  גב' קרן גונן:

 נראה לנו כבר, 

 יש חברות במועצה, זה לא אני. עו"ד יונת דיין:

 לא שמעתי מה את אומרת. תורידי את המסיכה שאני אשמע. מר מוטי ששון:

אמרתי שנראה לי שמיצינו את הדיונים ואת האמירות של כל אחד ובוא  גב' קרן גונן:

 נצביע.

ל אני צריך לאפשר לכל אחד, אני צריך לאפשר לכל אחד שרוצה כן אב מר מוטי ששון:

 להתבטא,

 פעם דיבר, אז מה. 20מאיר אבל  מר ניסן זכריה:

 אז מי שרוצה להתבטא, מר מוטי ששון:

 אני לקחתי את הזמן של קוסובסקי ושל צדקה. מר מאיר חלבי:

 אני רוצה להגיד משהו, אפשר? גב' קרן גונן:
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 בבקשה. מר מוטי ששון:

 ואם אפשר לדבר באופן חופשי על הכול אז אפשר לדבר על הכול? גב' קרן גונן:

 לא על הכול, על התקציב. מר מוטי ששון:

לא, יש לי משהו להגיד על ישיבת המועצה. ישיבת ועדה מקומית הקודמת,  גב' קרן גונן:

 אם אפשר כבר.

 זה לא שייך. מר חיים זברלו:

 מה זה שייך? מר מוטי ששון:

 אפשר לדבר, הוא אמר אפשר לדבר חופשי. קרן גונן:גב' 

 לא, דיברתי על התקציב. מר מוטי ששון:

 הוא דיבר על התקציב. מר זוהר נוימרק:

 אם אי אפשר לדבר על הכול אז בואו נצביע.  גב' קרן גונן:

 יאללה. מר חיים זברלו:

 לא, סליחה. מר מוטי ששון:

 פה,בואו נצביע, לא כי יש  גב' קרן גונן:

 אבל היא רוצה נורא לדבר, למה לא לאפשר לה? אז תן לה. מר מאיר חלבי:

 בנושא,  מר מוטי ששון:

 אבל לא על התקציב.  מר יעקב מזרחי:

 בנושאי תקציב, מר מוטי ששון:

 יאללה אז בוא נצביע מוטי. בואו נצביע ונסגור. גב' קרן גונן:

 בשקט היום. מה יש לך להגיד?  שי קינן, אתה יושב מר מוטי ששון:

 שי אסטרטגיה מעולה, גב' קרן גונן:

 אני רואה אתה על שקט ומחייך שי. מחייך כל הזמן מתחת למסיכה.  מר מוטי ששון:

גם מים לפנים בפנים, אני רואה אותך מחייך אני מחייך. אני וניסן עם שאר  מר שי וקנין:

שלושה וזוהי -תה בשבועייםהחברים סיכמנו לפני הישיבה שאנחנו נדחה או

 גם עמדתי. 

 אוקיי. אפשר לשאול שאלה? סיכמנו שמה? גב' נעה צ'פליצקי:

 היא לא ביקשה רשות דיבור, היא כל הזמן מדברת. מר יעקב בבלי:

 כי מה? אולי אני באמת לא מבינה. אבל באמת סיכמנו כי מה? גב' נעה צ'פליצקי:

 על שינויים. מר יעקב מזרחי:
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 שי, שי, מה אתה מצפה להסברים? ון:מר מוטי שש

 למה אתה לא נותן לה לדבר?  מר חיים זברלו:

אנחנו רוצים, מה זה קשור? מה זה קשור? מה זה קשור בכלל? טוב חיים אבל  מר מוטי ששון:

 תפסיק. כן עינב, עינב ראיתי שאת מצביעה.

 מה? בשארי:-גב' עינב קפלן

 הצבעת או שעשית רק ככה? מר מוטי ששון:

 לא, לא. בשארי:-גב' עינב קפלן

 יש משחק כדוריד.  מר יעקב מזרחי:

חברים, חברים. חברים. אתם, אני רואה שמה שאתם רוצים, אתם טוענים  מר מוטי ששון:

ששבועיים לא הספיקו לכם למרות שבכל השנים שעברו הספיקו וזה בעיה, 

ם לעוד לא אני מדבר לא עלייך אני מדבר על חברי המועצה. שאתם זקוקי

שלושה. אין לי שום בעיה לתת לכם ללמוד את התקציב, להתעמק -שבועיים

בו. ציפיות גדולות אין לי אבל אני, זה מחובתי אז אני עושה את זה ואני 

 שלושה לפי תאריך שיסוכם בינינו.-אדחה את זה לעוד שבועיים

 כל הכבוד מוטי. כל הכבוד ובניגוד לדעתי. גב' נעה צ'פליצקי:

 לא זה היה מגיע בכל מקרה. מזרחי: מר יעקב

 עכשיו, עכשיו אני, מר מוטי ששון:

 מוטי לא צריך הצבעה נכון? מוטי לא צריך הצבעה? מר יעקב מזרחי:

 ביקשתם. יש הסכמה. יש הסכמה. מר מוטי ששון:

 יש הסכמה. עו"ד יונת דיין:

 זה דחייה. אין פה אישור, מר יעקב מזרחי:

 בהסכמה. לא צריך. זה מר זאב ניסים:

 חברים, הגזבר מבקש בכל זאת, מר מוטי ששון:

 לזרז. מר יעקב מזרחי:

 לא, הוא מבקש לאשר היום את התב"רים. מר מוטי ששון:

 אי אפשר מוטי.  מר ניסן זכריה:

 אנחנו צריכים לבדוק את התב"רים. מר זאב ניסים:

 ברורים.מה יש לבדוק על תב"רים? מה, דברים שם  מר מוטי ששון:

 אולי יש שם השגות לגבי, מר זאב ניסים:
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 השגות על מה? על בית ספר או על גן ילדים? מר מוטי ששון:

 על מימון. אתה החלטת לשפץ ברחוב בן יהודה, מר זאב ניסים:

 מה זה, אנשי מקצוע.  מר מוטי ששון:

 לנו יש השגות אחרות. מר זאב ניסים:

ה, אני חי מאנשי מקצוע. אנשים שנמצאים בשטח תקשיב רגע. זה לא, את מר מוטי ששון:

ומבצעים ויושבים ודנים. זה לא פוליטיקה. זה נושא מקצועי ממדרגה 

ראשונה. אם אתה רוצה לדחות את, אתה רוצה לפעול נגד, תפעל נגד זה, נגד 

התב"רים. תב"רים זה לא משחק ילדים. הוא לא צודק אבל. אתה לא צודק. 

 פריע לכם.אני לא מבין איזה דבר מ

 לינואר יש תב"רים, 1-אפשר לצמצם את התב"רים שאנחנו ב ראובן קייקוב

 נעה, נעה, נעה קדנציה קודמת הצבעת נגד או בעד? מר שי קינן:

 נכון אנחנו מדברים עכשיו על התב"רים בנפרד. עו"ד יונת דיין:

 התקציב דחינו.  מר זוהר נוימרק:

דחייה עד הדיון. עכשיו השאלה היא של התב"ר.  התקציב, ביקשתם שתהיה עו"ד יונת דיין:

 אם אפשר לבקש מכם עוד רגע. חברי מועצה יקרים.

 קובי, קובי. מר מוטי ששון:

אני שואלת גם בשם הגזבר, בשם אנשי המקצוע שלנו. מכיוון שאני כן יושבת  עו"ד יונת דיין:

 בועדות מסוימות שמאשרות התקשרויות מסוימות, אני יודעת למשל שיש

לנו בניית בית ספר שאם אנחנו לא יוצאים לדרך עכשיו הוא לא יעמוד מוכן 

 '. 23בספטמבר 

 אז ילמדו עם הבנות שלנו שנה בבית ספר. תשימו אותן ביחד. לא קרה כלום. מר יעקב אחדות:

 אני לא יודעת למי מיועד בית הספר. אני רק, אבל בשביל זה, עו"ד יונת דיין:

 אוטומט.נגמר ה מר יעקב אחדות:

 רגע אפשר, מר קובי מכלוף:

 זה אני,  עו"ד יונת דיין:

 רגע, על בית הספר, רגע, גב' נעה צ'פליצקי:

חברים, חברים. אני, הגזבר מבקש, חברים. יעקב. יעקב. תירגע קצת. הגזבר  מר מוטי ששון:

 מבקש, זה עבודה שנעשתה,

 אנחנו לא טיפשים. אנחנו מבינים.פעמים. אנחנו הבנו,  4מוטי חזרת על זה  גב' קרן גונן:
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אני לא יודע, אני חוזר, לא דיברתי אלייך ואל תפריעי לי. אין לך זכות דיבור  מר מוטי ששון:

בכלל. אני מדבר עכשיו וחוזר על מה שהגזבר מבקש, אם לא שמעת. הגזבר 

מבקש שבכל זאת תתייחסו לתקציב התב"רים. חברים לא מתאים, לא 

ם עכשיו להעביר מצד לצד. חברים אני מעמיד את מתאים זאב. לא מתאי

ההצעה של הגזבר על התב"רים. הוא טוען שכל יום חשוב. אנחנו צריכים 

לספטמבר וכל יום שעובר, אל תפריעי לי, וכל  1-להכין בתי ספר וגני ילדים ל

לספטמבר. לכן  1-יום שעובר רק יכול לפגוע שבתי הספר לא יהיו מוכנים ב

גע, אני חוזר ואומר, נעשתה עבודה קשה מאוד, מאוד כל מה שניתן כר

מקצועית, על ידי אנשי המקצוע. זכותכם להצביע נגד אנשי המקצוע. 

, 2022שמסתכם,  2020בבקשה, מי בעד אישור תקציב התב"רים לשנת 

 ש"ח? 250,305,000-שמסתכם ב

 זה לטובת בניית בתי ספר נכון? מר קובי מכלוף:

 וכל המוסדות, לא רק. לא רק. אוקיי. כל התב"רים שקיבלתם. בתי ספר מר מוטי ששון:

 גם, לא רק. מר זוהר נוימרק:

 , 3, 2, 1גם. גם וגם. אוקיי. מי בעד אישור התב"רים?  מר מוטי ששון:

 מה אתם לא בעד בניית בתי ספר? מר מאיר חלבי:

, 11, 10, 9, 8, 7, 6, 5, 4, 3, 2, 1בעד. מי נגד? כולל כל המשמעות.  11, 10, 9 מר מוטי ששון:

12 ,13 ,14. 

 . זברלו לא הצביע. 14 גב' קרן גונן:

 הצבעת? הצבעת? מר מוטי ששון:

 לו הצביע נגד.זברלו הצביע. זבר גב' קרן גונן:

נגד, נגד רשימת התב"רים שמופיעים כאן. תודה רבה, הישיבה נעולה ואני  15 מר מוטי ששון:

 שלכם.  מקווה שהנזק לא יהיה גדול מההצבעה
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